
BEKNOPT VERSLAG VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE COMMISSIE 
RUIMTE EN WONEN, GEHOUDEN OP 27 OKTOBER 2009

Aanwezig:
Voorzitter: de heer C.A.A. Jongbloed (VVD)
Leden: de dames H.J. Bischoff Tulleken-Geluk (VVD), M. Claasen-Zeeman 

(LwvA), M.C. van der Erf (PvdA), A. Heemskerk (AHW), , A. van 
Vliet (GroenLinks) en S. de Wit-Hartmann en de heren C.M. van 
den Aardwegh (Lijst Wil van Aken), W. de Bock (CDA), J.L.T.M.J. 
Bovens (BBH), F.J.M. Evers (BBH), S.J.F.M. de Groot (GroenLinks), 
T.M. van Haaster (VVD), A.J. van Heusden (VVD), J.J.R. Jansen (Lijst 
Wil van Aken), F.J. van Loenen (PvdA), J. Möhle (CDA), F.Q.A van 
Trigt (CDA) en D. Wiebes (CDA) 

Secretaris: de heer A.J. Jaspers, commissiegriffier

Tevens aanwezig: wethouders J.G. Weijers en J.G.M. van Griensven.
M.k.a.: de dames P. van Andel-van Buggenum (AHW), H.N.M. Verhaar en 

A.M.Q. Hulsebosch (BBH) en de heren J.M. Aarnoudse (PvdA) en 
W.J. van Aken (Lijst Wil van Aken)

In deze besluitenlijst wordt soms verwezen naar bijlagen. Deze kunt u vinden op de 
website van de gemeente Hillegom, www.Hillegom.nl, via de link raadsinfosysteem. 

1. Opening
De voorzitter opent de commissievergadering om 19.30 uur. 

2. Vaststellen van de agenda
Besluit: De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

3. Spreekrecht publieke tribune
Hier wordt geen gebruik van gemaakt.

4. Vragenkwartier
De heer Van Haaster stelt vragen over de stand van zaken rond het Jozefpark. 
De heer Van Heusden wil weten hoeveel sociale woningen in de tweede fase 
Vossepolder er worden gebouwd en uit welke prijsklassen deze sociale woningbouw 
bestaat.

5. Vaststellen verslag van de openbare vergadering van 22 september 2009
Besluit: De commissie stelt het verslag van 22 september 2009 ongewijzigd vast. 
             De afgehandelde actiepunten worden van actielijst gehaald.

6.   Beleidsplan “Inzameling huishoudelijk afval”

Wethouder Van Griensven zegt toe de commissie te informeren over de kosten van 
het omruilen van een kleine gft-bak voor een grote gft-bak
Wethouder Van Griensven zal ingaan op de vraag waarom er geen gerichte 
maatregelen worden getroffen om klein chemisch afval beter in te zamelen. 

Advies: De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk voor de raad te
            agenderen.
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Fractie Advies Discussiepunten voor de raad
PvdA Bespreekstuk - Onduidelijkheid over wat nu ter 
besluitvorming 
    voorligt en wat bij de Kadernota 2011. 
    Klein chemisch afval en pasjessysteem
GroenLinks Bespreekstuk - gft-containers en pasjessysteem
LwvA Bespreekstuk - uitbesteding buitendienst
VVD Hamerstuk
CDA Bespreekstuk - Knip in beleidsplan en inzamelen 
    kunststoffenafval
BBH  Bespreekstuk - pasjessysteem 
AHW Bespreekstuk - te veel open einden
 

7. Uitbreiding parkeergelegenheid bij het NS-station 

Advies: De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk voor de raad te
            agenderen.

8. Ontwerpbestemmingsplan “Locatie Villa Sonnevanck (Sixlaan 17)

Wethouder Weijers zal per mail de gestelde vragen van de Lijst Wil van Aken 
beantwoorden: Waarom is het ecologisch onderzoek nog niet gedaan, welke en 
hoeveel bomen worden bedoeld met een ‘beperkt aantal zal verdwijnen’? 

Daarnaast zal de wethouder de genoemde m2 uit het onderdeel watertoets opnieuw uit  
laten  rekenen. 

Advies: De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk voor de raad te
            agenderen.

Fractie Advies Discussiepunten voor de raad
PvdA Hamerstuk
GroenLinks Hamerstuk
LwvA Bespreekstuk - wacht toezegging af.
VVD Hamerstuk
CDA Hamerstuk
BBH  Hamerstuk
AHW Hamerstuk

9. Ontwerpbestemmingsplan “Noorder Leidsevaart 34” 

Advies: De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk voor de raad te
            agenderen.

Fractie Advies Discussiepunten voor de raad
PvdA Hamerstuk
GroenLinks Hamerstuk
LwvA Bespreekstuk - gevolgen perceelsgebonden vergunning
VVD Hamerstuk
CDA Hamerstuk
BBH  Hamerstuk
AHW Hamerstuk
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10. Afschaffen van precario voor terrassen en uitstallingen 

Advies: De commissie adviseert dit raadsvoorstel als bespreekstuk voor de raad te
            agenderen.

Fractie Advies Discussiepunten voor de raad
PvdA Bespreekstuk - financiële dekking
GroenLinks Hamerstuk
LwvA Hamerstuk
VVD Hamerstuk
CDA Hamerstuk
BBH  Hamerstuk
AHW Hamerstuk

11. Hamerstukken:
a. Verlengingsbesluit bestemmingsplan “Landelijk gebied 1997”
Advies: De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk voor de raad te
   agenderen.

b. Krediet voor uitvoering van deelprojecten HVVP in 2009
Advies: De commissie adviseert dit raadsvoorstel als hamerstuk voor de raad te 
   agenderen.

 
12. Ter informatie neergelegde stuk

1. Inspraak gebiedsvisie Sint Martinuskerk en omgeving (nr. 660)

6. Externe vertegenwoordigingen
Geen opmerkingen.

7. Sluiting
De voorzitter sluit om 22.10 uur de vergadering.
 

Aldus vastgesteld in de vergadering van 24 november 2009.

A.J. Jaspers C.A.A. Jongbloed 
Commissiegriffier Voorzitter
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ACTIELIJST COMMISSIE RUIMTE & WONEN

Actie 
verwacht 
van:

Actie 
verwacht 
voor:

VERGADERING 26 mei 2009
Wethouder Weijers zegt toe, na overleg met het 
Fordmuseum en omwonenden, te komen met een      
nieuw raadsvoorstel ontwerpbestemmingsplan ‘Ford 
museum’, inclusief de horeca exploitatie vergunning.

Wethouder 
Weijers

december 
2009

Wethouder Weijers zegt toe de per e-mail gestelde 
vragen over het Fordmuseum nogmaals te 
beantwoorden.

Wethouder 
Weijers

december 
2009

VERGADERING 27 oktober 2009
Wethouder Van Griensven zegt toe de commissie te 
informeren over de kosten van het omruilen van een 
kleine gft-bak voor een grote gft-bak

Wethouder 
Van Griensven

Voor de raad 
van 12 
november

Wethouder Van Griensven zal ingaan op de vraag 
waarom er geen gerichte maatregelen worden 
getroffen om klein chemisch afval beter in te 
zamelen.

Wethouder 
Van Griensven

Voor de raad 
van 12 
november

Wethouder Weijers zal per mail de gestelde vragen over 
ontwerpbestemmingsplan Villa Sonnevanck (LWvA) 
beantwoorden: Waarom is het ecologisch onderzoek 
nog niet gedaan, welke en hoeveel bomen worden 
bedoeld met een ‘beperkt aantal zal verdwijnen’? 
Daarnaast zal de wethouder de genoemde m2 uit 
het onderdeel watertoets opnieuw uit laten 
rekenen. 

Wethouder 
Weijers

Voor de raad 
van 12 
november
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